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Pedicure medyczny
Terapia pękających pięt
Terapia wrastających paznokci
Klamry na wrastające paznokcie
Rekonstrukcja paznokci
Terapia paznokci zmienionych chorobowo
Terapia kurzajek (brodawek HPV)
Usuwanie odcisków, modzeli, włókniaków
Badania laboratoryjne 

      (Grzybica, Nużeniec, Świerzb)
                            

    NOWOŚĆ!
Badanie wad stóp, 

dobór i wykonanie wkładek do butów.
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UBEZPIECZENIA
Tomasz Moskal

Tomasz Moskal
ul. Wodna 8

Kostrzyn nad Odrą

mulubezpieczenia.kostrzyn@onet.pl

KUPIĘ MOTOCYKLE

tel. 726-085-110

PILNIE KUPIĘ
  - ciągnik URSUS ZETOR MTZ lub inne
  - przyczepę leśną samozaładowczą      
    (Palms  farma lub inne), 
  - ładowarkę teleskopową
  - rozsiewacz wapna RCW. 

Może być do remontu
tel. 782655123
tel. 66965351

SHL, WSK, WFM, Junak, Simson, MZ, Komar, 
Romet, Jawa, NSU i inne 

W słusznej sprawie jestem gotowy pójść na kompromis,

w każdej innej nie odpuszczam…
OKIEM RADNEGO str. 8-9

zmieniMY Kostrzyn na plus
Kostrzynianie! Tylko razem

ODWIEDŹ NAS NA FB
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ILE MOŻNA KOPAĆ SIĘ Z KONIEM?
KOSTRZYN NAD ODRĄ

Sesje rady miasta w Kostrzynie nad Odrą nie cieszą się zainteresowaniem mieszkań-
ców, których próżno szukać na sali obrad. Tymczasem w Polsce coraz większa grupa 
mieszkanek i mieszkańców nie tylko uczęszcza na sesje i posiedzenia komisji rady gmi-
ny, ale także nagrywa je w formie audio lub wideo. Najczęściej nie ma z tym żadnych 
problemów. Niestety są jeszcze w Polsce samorządy, gdzie władze próbują takie dzia-
łania uniemożliwić, pisze Rzecznik Praw Obywatelskich. Tak jest w Kostrzynie nad Odrą. 
Mieszkaniec Kostrzyna, dziennikarz z legitymacją 
dziennikarską, otrzymał zlecenie od Grupy Polska 
Press - przygotowania materiału video w temacie bu-
dżetu miasta na rok 2024. W tym celu 7 grudnia 2023 
roku udał się z kamerą na posiedzenie komisji rady 
miasta (na „Kręgielnię”), gdzie bez problemu, jeszcze 
przed rozpoczęciem obrad, nagrał tzw. „setki” z bur-
mistrzem i skarbniczką miasta. Zlecenie obejmowało 
także krótki materiał z posiedzenia komisji rady mia-
sta. Jego wykonanie okazało się niemożliwe, ponieważ 
Marek Tatarewicz Przewodniczący Rady Miasta         
zakazał nagrywania obrazu i dźwięku. Dziennikarz 
będący osobą skromną i kulturalną uznał, że nie            
będzie wykłócał się publicznie z przewodniczącym 
Tatarewiczem o coś, co każdemu dziennikarzowi gwa-
rantuje prawo prasowe, Konstytucja RP i kilka jeszcze 
ustaw, wyraźnie nieznanych Tatarewiczowi. Ustąpił, 
złożył kamerę, wyszedł. Zlecenia nie zrealizował. 
Ale tuż za drzwiami  przypomniał mu się serial „Al-
ternaty 4” . Być może dlatego, że przewodniczący rady 
miasta i prezes spółdzielni mieszkaniowej „Morena” 
to ta sama osoba. Młodszemu pokoleniu przypomni-
my, serial „Alternatywy 4” z 1983 roku bił rekordy 
popularności. Bohaterem  serialu jest Stanisław Anioł 
gospodarz domu i arogant, który liczył na awans na 
wysokie stanowisko w Warszawie, a przypadło mu 
„cieciowanie” w bloku przy ulicy Alternatywy 4. Poza 
tym dozorca miał przesadnie wysokie mniemanie 
o sobie, czego dowodem jest jeden z dialogów: 
Stanisław Anioł: Panie, patrz Pan. Ja tutaj jestem, pro-
szę pana, gospodarzem domu. Ja tutaj mam kontrakt 
od 15., wie pan? I dzisiaj właśnie jest 15., tak? I co na 
podwórku mam mieszkać? 
Robotnik: A Panie, daj mi pan święty spokój. Co to za 
pretensje jakieś, no? Jak jesteś pan cieciem, to pilnuj 
Pan sobie tego domu, żeby narzędzi nie rozkradli. 
Anioł: Chłopcze, chłopcze! Tylko nie cieciem! Tylko 
nie cieciem, dobra?! Ja jestem tu gospodarzem domu! 
Gospodarzem domu!

Nasz lokalny dziennikarz zasiadł do komputera i napisał                                                                                                               
skargę na zachowanie  przewodniczącego Tatarewicza. 

List  skierował do Rady Miasta, czyli do wszystkich 
radnych. Jak się później okaże skarga została przeczy-
tana wyłącznie przez przewodniczącego Tatarewicza. 
Radni do dnia sesji nie poznali tekstu skargi. A szko-
da, bo dziennikarz jako rekompensaty zażyczył sobie           
tylko przeproszenia za niegodne zachowanie przewod-
niczącego. 14 grudnia  dziennikarz oglądał na ekranie 
komputera obrady sesji Rady Miasta. Miał nadzieję, że 
jego skarga zostanie rozpatrzona, a przewodniczący 
użyje jednego słowa - „przepraszam”. To zakończyło-
by sprawę. Niestety przewodniczący Tatarewicz użył                                                                                                               
zabiegu socjotechnicznego robiąc wszystko, by rad-
ni nie poznali treści pisma - zrobił radnym wykład.           
Skuteczny lub może dlatego, że zbliżał się koniec 
sesji  żaden radny nie zabrał głosu w sprawie. Za to 
dziennikarz nabrał podejrzeń, że jego list nigdy nie 
ujrzy światła dziennego. Podejrzenia okazały się przy-
krą prawdą. Ale kilka osób oglądających sesję online                                                                                            
właśnie na ten moment obrad zwróciło uwagę, a na 
stronie internetowej  www.kostrzynskiefakty.pl ukazał 
się artykuł  „Wykład Tatarewicza i milczenie Kuntów”. 
Tekst J.Szydełko  warto przeczytać. Pozwolę sobie za-
cytować jego fragment: „Gdy Marek Tatarewicz (zasia-
dający w Radzie Miasta z Komitetu Wyborczego Wy-
borców Andrzeja Kunta) wygłaszał swoje przemówienie 
o zakazie nagrywania posiedzeń, po jego prawej stronie 
siedział wiceprzewodniczący Rady Miasta, prawnik      
Michał Kunt, a po jego lewej stronie, w pewnym odda-
leniu, burmistrz Andrzej Kunt, Przewodniczący Marek 
Tatarewicz swój wywód zakończył słowami : „Jeśli ktoś 
ma inne zdanie, to proszę je w tym momencie wyra-
zić”. Obaj panowie milczeli „. Dalej redaktor Jarosław 
Szydełko  pisze : „gdy się słucha takich osób, jak Marek 
Tatarewicz ma się wrażenie, że my obywatele możemy 
tylko przeszkadzać w wykonywaniu mandatu radnego”. 
Dziennikarz wiedział dokładnie, że przewodniczącemu                                                                                                                 
tylko się wydawało, że wie. Nie dał za wygraną i kiedy 
otrzymał odpowiedź na skargę, podpisaną przez  prze-
wodniczącego Tatarewicza (!) siadł i opisał całą sprawę            
raz jeszcze powołując się na kilka przepisów prawa. 
Skargę na przewodniczącego Tatarewicza wysłał  do 
Wojewody Lubuskiego.

W dniu 6 lutego   br. nasz dziennikarz otrzymał odpo-
wiedź podpisaną przez Dyrektora  Wydziału Nadzoru 
i Kontroli Lubuskiego Urzędu Wojewódzkiego. 
Odpowiedź w swej treści w całości była korzystna dla 
dziennikarza, a końcowe zdanie brzmiało: „skargę 
uznaje się za zasadną” ! 
Dodatkowo Wojewoda Lubuski wyjaśnia „przewodni-
czący rady jest radnym, którego zadania są ograni-
czone wyłącznie do organizowania pracy rady oraz 
prowadzenia jej obrad (...) ocena działalności prze-
wodniczącego powinna być traktowana jak ocena 
działalności rady (...) Skarga na przewodniczącego                                                                                                             
rady gminy jest w istocie skargą na radę gminy”. 
Przewodniczący Tatarewicz również na kolejnej sesji w 
dniu 8 lutego br. nie podjął tematu dziennikarza, choć 
Rada Miasta otrzymała również pismo z Wydziału                                                                                                            
Nadzoru i Kontroli LUW. Idą wybory, to widać,                  
słychać i czuć nie tylko na obradach radnych...
Tak sobie myślę, że Stanisław Anioł też myślał                                
o awansie, choć w Warszawie został zwykłym cieciem, 
przepraszam - gospodarzem domu wielorodzinnego 
przy ulicy  Alternatywy 4.  

redakcja

Twoja rek lama na naszych łamach

Adam.Piotrowski2@gmail.com  tel. 511 225 133  www.przekrojlokalny.pl

ZAREKLAMUJ SIĘ U NAS
- w największym bezpłatnym miesięczniku w regionie.

dotrze do 
tysięcy po-
tencjalnych 
klientów.
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DYMAREK
HURTOWNIA STALI

www.stalhurt-dymarek.pl

Kostrzyn nad Odrą, ul. Sosnowa 15

505 347 683 lub 513 095 846

Godziny otwarcia:

pon-pt 7:30-16:00 / sob 8:00-14:00

ART.BHP i PPOŻ.
WYROBY HUTNICZE

OFERUJEMY DOWÓZ DO KLIENTA

ATRAKCYJNE CENY

GODZINY OTWARCIA
PONIEDZIAŁEK -PIĄTEK 10:00-18:00
SOBOTA 10:00-14:00

ŚWIAT ZABAWEK URWIS
ULICA WODNA 3E
KOSTRZYN NAD ODRĄ

TEL. 500 300 200www.facebook.com/zabawkikostrzyn44
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Podsumowanie akcji „Zima w mieście”
KOSTRZYN NAD ODRĄ

W dniach od 12-23 lutego 2024 roku, dzieci  miały okazję cieszyć się zimową przerwą w szkołach.  W ramach akcji „Zima w mieście” 
szkoły, placówki kultury i sportu  przygotowały atrakcyjne zajęcia, by uczestnicy mogli spędzić czas aktywnie i twórczo.

Szkoła Podstawowa Nr 1: uczniowie Szkoły Podstawowej Nr 1 
brali udział w różnorodnych zajęciach, obejmujących sport, sztu-
kę plastyczną, kulinaria oraz gry i zabawy zarówno ruchowe, jak 
i planszowe. Dodatkowym atutem były seanse filmowe z popcor-
nem w szkole oraz spacery po mieście, które dostarczały dodatko-
wej rozrywki.
Szkoła Podstawowa Nr 2: uczniowie Szkoły Podstawowej Nr 2 
uczestniczyli w zajęciach sportowych, plastyczno-technicznych 
oraz mieli okazję wybrać się do Kina za Rogiem i Centrum Roz-
rywki Rodzinnej „Akcja”.
Szkoła Podstawowa Nr 4: program przygotowany przez szkołę 
obejmował różnorodne aktywności sportowe, ruchowe, plastyczne 
i komputerowe. Dodatkowo, uczniowie mieli okazję uczestniczyć 

w wyjściach do Kina za Rogiem i Centrum Rozrywki Rodzinnej 
„Akcja”.
Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji: na obiektach Ośrodka odby-
ły się zajęcia sportowe, a dodatkową atrakcją były dwie wycieczki 
na basen do Gorzowa Wlkp. 
Kostrzyńskie Centrum Kultury: zorganizowało szereg interesują-
cych wydarzeń, obejmujących zimową grafikę warsztatową, zajęcia 
kreatywne, fotografię portretową w studio, seanse filmowe w Ki-
nie za Rogiem, Kulturanki, a także spektakl iluzji „Magiczne ferie”                         
w Kręgielni. 
Miejska Biblioteka Publiczna: oferowała różnorodne zajęcia, 
takie jak warsztaty modelarskie, eksplorację wirtualnej rzeczywi-
stości, warsztaty ceramiczne, zajęcia czytelniczo-artystyczne oraz 

laboratorium marzeń. 
W ten sposób, zimowa przerwa w Kostrzynie nad Odrą stała się 
nie tylko okresem odpoczynku, ale również czasem aktywności, 
rozwijania zainteresowań oraz integracji społeczności lokalnej. 
„Zima w mieście 2024” miała charakter profilaktyczny, który 
odniósł po raz kolejny właściwe rezultaty, o czym świadczy licz-
ba dzieci uczestniczących w zajęciach. Celem w/w spotkań było 
przedstawienie alternatywnej formy spędzania wolnego czasu, któ-
ra ochroniłaby je przed niewłaściwymi zjawiskami i działaniami 
społecznymi.
Różnorodność ofert dostępnych dla najmłodszych podkreśla zaan-
gażowanie lokalnych placówek w tworzenie atrakcyjnych i eduka-
cyjnych alternatyw na zimowe dni.
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Wyzwania gospodarki odpadami komunalnymi w Polsce
CZG-12

Rozmowa „Przekroju Lokalnego” z Robertem Paluchem - Przewodniczącym Zarządu Celowego Związku Gmin CZG-12 (na zdjęciu).

Jak wygląda gospodarka odpadami w gminach CZG-12 
wobec wyzwań wynikających z przepisów prawa?
Najnowszy raport pt. „Wyzwania gospodarki odpadami                                       
komunalnymi w gminach” przygotowany przez Instytut                                                                                                      
Spraw Publicznych podkreśla problemy gmin w osiągnięciu               
celów europejskiego zielonego ładu. Z raportu wynika,                                                                 
że nie sprzyjają temu niestabilne przepisy prawne ale także 
postawy mieszkańców.

Jak wygląda gospodarka odpadami 
w Celowym Związku Gmin CZG-12 ?
Jeśli spojrzymy na dane za 2023 rok to poziom przyję-
tych zmieszanych odpadów komunalnych wzrósł o  po-
nad 500 Mg. Obecnie do zakładu w Długoszynie trafiają                                                                 
odpady od prawie 180 tys. mieszkańców z 17 gmin. 

Odpady selektywnie zebrane (tworzywa sztuczne,                                                                                                                       
papier i szkło) pozostały na podobnych poziomach odzy-
sku jak w poprzednim 2022 roku. Widzimy za to znacz-
ny wzrost zbiórki odpadów bioodpadów. Wspólnie                                                                                             
z samorządami musimy podjąć działania na rzecz jeszcze                                                                             
większego odzysku opakowań. Do 2025 roku wszystkie                                                                                
kraje w Unii Europejskiej są zobowiązane osiągnąć 
55 % recyklingu w stosunku do masy wszystkich wy-
tworzonych odpadów komunalnych, a docelowo                                                                                                                                 
w roku 2035 ma to już być 65 %.
Nie da osiągnąć tych wyników bez zwiększenia efek-
tywności odpowiednich ustaw - mam na myśli ROP 
(Rozszerzona Odpowiedzialność Producentów) i  wdra-
żania GOZ (Gospodarki o Obiegu zamkniętym).                                                                                                       
Na rynku krajowym wciąż za mało wykorzystujemy surow-
ców wtórnych (odzyskiwanego plastiku, papieru i szkła) 
stąd nasz rynek jest niskocyrkularny. Według najnowszych 
danych tylko 9,1% naszej gospodarki opiera się na ponow-
nym wykorzystaniu surowców*. To na co wszyscy czekamy 
to wciąż nieprzygotowana nowelizacja przepisów o rozsze-
rzonej odpowiedzialności producenta za opakowania i od-
pady opakowaniowe a wraz za nią ustawa wprowadzająca 
system kaucyjny w Polsce.

Jakie problemy są z segregacją odpadów
wśród mieszkańców? 
Nadal najwięcej błędów popełnianych jest w segregacji bio-
odpadów. Wciąż duże ich ilości wyrzucane są do zmiesza-
nych odpadów komunalnych, a trzeba podkreślić że pro-
centowo bioodpady stanowią one ponad 30% zawartości 
odpadów wytwarzanych przez przeciętnego Polaka. Część 
mieszkańców posiadająca własne kompostowniki i wie bar-
dzo dobrze jak segregować ten rodzaj odpadów. Najwięcej 
problemów jednak jest w zabudowie wielorodzinnej, gdzie 
dodatkowo niewłaściwa segregacja (wyrzucanie bioodpa-
dów w workach foliowych) powoduje bardzo nieprzyjemne 
zapachy i zniechęca do segregacji. 

Skąd mieszkaniec ma czerpać wiedzę: co i gdzie wyrzucić ?
Zachęcamy do korzystania z wyszukiwarki, która znajduje                                                                                                                  
się na stronie internetowej Celowego Związku Gmin               
CZG-12 (www.czg12.pl) Samorządy systematycznie                     
kierują do mieszkańców plakaty i broszury oraz umiesz-
czają informacje w biuletynach. Wszelkie informacje o sys-
temie selektywnej zbiórki odpadów są podane na stronach 
internetowych gmin. Dzieci od małego uczą się jak dbać 
o środowisko, od bajek po lekcje w szkołach. Wciąż jednak 
mamy do czynienia z miejscami, gdzie ta segregacja nie jest 
prowadzona (brak koszy) dlatego apelujemy aby podczas 
wszelkich imprez plenerowych, spotkań takie pojemniki 
były. Chcąc uczyć o segregacji odpadów trzeba pokazać, że 
mamy gdzie je wyrzucić. W związku z nastaniem wiosny 
dbajmy o czystość w przestrzeni publicznej. Zgłaszajmy też 
do odpowiednich władz miejsca, w których dochodzi do 
powstawania dzikich wysypisk. 

Jakie działania edukacyjne są planowane przez CZG-12 
na najbliższe miesiące ?
Oczywiście w zakresie selektywnej zbiórki odpadów po-
trzebna jest ciągła edukacja mieszkańców. Dział edukacji 
ekologicznej CZG-12 planuje jak co roku akcję „Zamień 
odpadki na kwiatki” skierowaną do 5 gmin związku, dla któ-
rych PSZOK prowadzony jest przy Zakładzie Unieszkodli-
wiania Odpadów Komunalnych w Długoszynie. W ramach 
akcji zbierany jest od mieszkańców małogabarytowy zużyty 
sprzęt elektryczny i elektroniczny. Prowadzone są spotkania 
edukacyjne w placówkach oświatowych w ramach projektu 
edukacyjnego związanego z niską emisją – ma on na celu 
także zwrócenie szczególnej uwagi na właściwe postępowa-
nia z odpadami. Jako CZG-12 włączyliśmy się także w duży 
konkurs dla szkół podstawowych i ponadpodstawowych pn. 
Reflex, który ma na celu wzrost  świadomości pod kątem 
segregacji opakowań elastycznych (po batonach, budyniach, 
kisielach, ciastkach itp.). Cały czas trwa akcja „Zielona Szko-
ła, Zielone Przedszkole”, w której surowce wtórne zbiera                                                                                                                       
ponad 60 placówek! 
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Przedwyborczy numer „Samorządnego Kostrzyna” powi-
nien być udostępniony kostrzyńskim komitetom wybor-
czym na prezentację swoich kandydatek i kandydatów na 
burmistrzów oraz radnych. Przedstawicielki i przedstawi-
ciele Komitetu Wyborczego Wyborców Andrzeja Kunta 
powinni być w przedwyborczym numerze tego czasopisma                                                                              
prezentowani na takich samych zasadach jak przedsta-
wiciele innych komitetów, chociaż są uprzywilejowani,                                                             
bo mieli już darmową promocję w „Samorządnym                                                                                   
Kostrzynie” we wcześniejszych miesiącach.

Sześć lat temu „Samorządny Kostrzyn” został negatywnie 
oceniony w rankingach dotyczących  braku obiektywi-
zmu, jakie opublikował portal „gazetywladzy.pl”  wyda-
wany przez uznaną Sieć Obywatelską Watchdog Polska. 
Portal w ramach badań pilotażowych badał pięć kolejnych 
wydań 68 czasopism samorządowych. Jednym z celów 
projektu było wsparcie edukacji obywateli i obywatelek w 
zakresie oceny jakości informacji. Autorzy portalu w 2018 
roku pisali: „Propaganda uprawiana w gazetach to jeden 
ze sposobów wprowadzania czytelników w błąd.”

Rankingi dotyczyły kilku kategorii, między innymi takich 
jak: „Liczba wzmianek o lokalnych politykach”, „Obszar                                                                                               
polityczny” i „Liczba zdjęć lokalnych polityków”. 
„Samorządny Kostrzyn” przeanalizowano pod kątem treści 
zamieszczanych w pięciu numerach wydanych od kwietnia 
do sierpnia 2018 roku. Przypomnę, że rok 2018 był rokiem 
wyborów samorządowych przeprowadzonych 21 paździer-
nika 2018 roku:
W kategorii „Liczba wzmianek o lokalnych politykach” 
„Samorządny Kostrzyn” zajął 7 miejsce (na 68). Obliczono, 
że w pięciu kolejnych wydaniach naszego lokalnego czaso-
pisma było 128 wzmianek o urzędującym Burmistrzu.
Niewiele lepiej było w kategorii „Obszar polityczny”. Ten 
obszar dotyczył treści związanych z opiniami na temat                  
polityki urzędu miasta. Do treści politycznych zaliczono                                                                                                                             
również informacje na temat działalności przedstawicie-
li urzędu gminy, niebędącej realizacją zadań urzędu, ale 
mogącej mieć wpływ na postrzeganie władzy przez społe-
czeństwo. „Samorządny Kostrzyn” w kategorii „Obszar po-
lityczny” zajął 10 miejsce (na 68). Według organizatorów 
badań aż 63,55% tekstów tego czasopisma stanowiło treści                 
obszaru politycznego.
W kategorii „Liczba zdjęć lokalnych polityków” nasze lo-
kalne czasopismo zajęło na szczęście dalekie 39 miejsce, co 
nie znaczy, że było się z czego cieszyć. Policzono, że w pięciu 
kolejnych wydaniach zamieszczono „tylko” 17 zdjęć Burmi-
strza.

A jak jest teraz?
W najnowszym, ostatnim wydaniu „Samorządnego Ko-
strzyna” z lutego 2024r. naliczyłem aż 10 zdjęć burmistrza 
Andrzeja Kunta. Dodatkowo czasopismo zawiera kilka ar-
tykułów prezentujących kandydatów z ramienia Komitetu 
Wyborczego Andrzeja Kunta – przewodniczącego Rady 
Miasta Marka Tatarewicza oraz wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta Tadeusza Łysiaka. Zapewne nieprzypadkowo 
sporo jest też o dyrektorze Zespołu Szkół, który również na-
leży do drużyny Andrzeja Kunta. Pan Leszek Naumowicz 
jest prezentowany w dwóch artykułach z czteroma jego 
zdjęciami.
Nową postacią w Komitecie Andrzeja Kunta jest pani Kata-
rzyna Olejnik i jakoś tak się złożyło, że miesiąc przed wybo-
rami przeznaczono całą stronę „Samorządnego Kostrzyna” 
na wywiad z panią Katarzyną z  okazji obchodów 7-lecia 
„Kina za Rogiem”, które prowadzi kandydatka na radną.
Na kolejnej stronie, dużo miejsca poświęcono na jubileusz 
fundacji WF. „Samorządny Kostrzyn” zaprezentował wy-
wiad z prezesem fundacji panem Michałem Matysiakiem. 
Pan Michał startuje w najbliższych wyborach na radnego z 
Komitetu Wyborczego Andrzeja Kunta, przypadek?

W tym samym wydaniu „Samorządnego Kostrzyna”  miesz-
kańcy Kostrzyna nie otrzymali żadnej informacji na temat 
problemów komunikacyjnych naszego Miasta i wyjaśnień 
związanych z budową „drogi donikąd” oraz budową dużej 
firmy logistycznej na terenach przylegających do tej drogi. 
Ta tematyka w ostatnim czasie wzbudziła największe zainte-
resowanie czytelników „Kostrzyńskich Faktów”.

4 lutego wnioskowałem do Burmistrza Andrzeja                                                                                                                                   
Kunta o udzielenie w „Samorządnym Kostrzynie” odpo-
wiedzi na 12 pytań zawartych w artykule  „Kostrzyńskich 
Faktów” pod tytułem „Burmistrz Kunt i internauta Qnt 
informują o 60 ha przy drodze donikąd. Grozi Kostrzynowi 
transportowy Armagedon? To tylko jedno z wielu pytań.”

16 lutego otrzymałem odpowiedź podpisaną przez Burmi-
strza Andrzeja Kunta następującej treści: „Dziękujemy za 
Pana wniosek o udzielenie informacji oraz za docenienie 
roli, jaką pełni biuletyn „Samorządny Kostrzyn” w prze-
kazywaniu informacji społeczności lokalnej. Z przykrością 
informujemy, że  odpowiedzi na Pana pytania nie będą 
zawarte w  najbliższym numerze biuletynu. Plan pracy 
redakcji na obecny miesiąc już został ustalony, a tematy 
poruszone w Pana piśmie nie znalazły się w jego zakre-
sie. Chcielibyśmy zapewnić Pana, że w kolejnych nume-
rach biuletynu będziemy starali się sukcesywnie informo-
wać mieszkańców o tematyce poruszonej w Pana piśmie.                   
Zależy nam na uczciwym i zrównoważonym podejściu do 
różnorodnych tematów istotnych dla społeczności miasta 
Kostrzyn nad Odrą. Jeszcze raz dziękujemy za zrozumienie 
i cierpliwość.”
Kurtuazyjny ton odpowiedzi wymagałby kurtuazyjnego                          
komentarza. Jednak w tym przypadku za kurtuazją kryje się 
wyraźnie lokalna polityka. Z żadnego fragmentu mojego 
pisma nie można wyciągnąć wniosku, że doceniam rolę, 
„jaką pełni biuletyn „Samorządny Kostrzyn” w przekazy-
waniu informacji społeczności lokalnej.” Jest wręcz prze-
ciwnie. Bardzo krytycznie oceniam propagandowy przekaz 
miejskiego biuletynu, na który corocznie przeznacza się kil-
kadziesiąt tysięcy złotych. W budżecie na rok 2024 planuje 
się wydać na ten cel 50 tys. zł, to jest o 8 tys. zł więcej niż 
w roku ubiegłym. Dodatkowym smaczkiem był projekt, 
aby w roku 2024 finasowanie „Samorządnego Kostrzyna”                                                                                                   
wzrosło do 60 tys. zł. Dlatego nie ma mojej zgody, aby pie-
niądze podatników służyły jednostronnemu przekazowi       
informacji.

Lutowe wydanie „Samorządnego Kostrzyna” opisałem                                                                                                                                         
na początku artykułu, ale w poprzednich numerach nie było 
lepiej!
Jestem zszokowany prezentacją budżetu Kostrzyna na bie-
żący rok, przedstawioną w styczniowym numerze „Samo-
rządnego Kostrzyna”.  O tendencyjnym wykresie spadające-
go zadłużenia Kostrzyna pisałem w artykule pt. „Budżetowa 
propaganda burmistrza Kunta i polityczna wolta przewodni-
czącego Tatarewicza” i oczywiście ten tendencyjny wykres 
był zamieszczony w styczniowym numerze. Artykuł o bu-
dżecie został opatrzony następującym tytułem: „Sukces Mia-
sta: przyjęto budżet na 2024 rok bez zadłużenia”.  Sam tytuł 
jest czystą propagandą - przyjęcie jakiegokolwiek budżetu 
nie można nazwać sukcesem, to po prostu obowiązek Bur-
mistrza i Rady Miasta zdominowanej przez radnych KWW 
Andrzeja Kunta. Sukcesem                                                    bę-
dzie wykonanie zaplanowanego budżetu bez zadłu-
żenia (budżet może być w trakcie roku wielokrotnie                                                                                                                       
nowelizowany i może ostatecznie zakończyć się zarówno                                                                                                                                
deficytem jak i nadwyżką).
Autor tekstu w swoim propagandowym zacietrzewieniu 
podał również ewidentną nieprawdę. Napisał: „Projekt bu-
dżetu na 2024 został zaopiniowany pozytywnie przez Re-
gionalną Izbę Obrachunkową bezwarunkowo i bez uwag”. 
Już we wstępie uchwały składu orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej można przeczytać, że projekt uchwały 
budżetowej opiniowany jest pozytywnie z uwagami. Uwagi 
RIO na szczęście nie miały fundamentalnego znaczenia, ale 
były. Dokument Izby Obrachunkowej zawierał na przykład 
następujące zwroty dotyczące projektu budżetu miasta na 
rok 2024 : „błędnie wskazano kwotę…”, „nie ujęto kwoty 91 
200,00 zł, zaplanowanej po stronie dochodów…”, „niepra-
widłowo określono kwotę wydatków na realizację zadań…”
Wydaje się, że budżet z zerowym zadłużeniem miał być pa-
liwem wyborczym Andrzeja Kunta.
Apeluję do opozycyjnych kandydatów, aby zawalczyli o „Sa-
morządny Kostrzyn” i wystosowali postulat do Burmistrza 
o przydzielenie każdemu komitetowi wyborczemu po dwie 
strony naszego lokalnego czasopisma na prezentację swoich 
kandydatek i kandydatów.
„Samorządny Kostrzyn” powinien uwzględniać poglądy 
wszystkich mieszkańców, szczególnie w tak ważnym okre-
sie, jak czas przed wyborami samorządowymi. Nie może 
być tubą propagandową jednego ugrupowania.

Jarosław Szydełko
Opublikowano za zgodą autora „Kostrzyńskich Faktów”

Wybory Samorządowe to święto demokracji lokalnej. Aby tak się stało powinny obowiązywać zasady uczciwej konkurencji politycznej 
wśród lokalnych ugrupowań, a kostrzynianie powinni mieć możliwość poznania wszystkich kandydatek/kandydatów na radnych i kan-
dydatek/kandydatów na burmistrza. Jedynym medium docierającym do każdego mieszkańca Kostrzyna nad Odrą jest „Samorządny 
Kostrzyn”. Czasopismo to jest wydawane za publiczne pieniądze w nakładzie 7,5 tysiąca egzemplarzy i dostarczane bezpłatnie miesz-
kańcom, dlatego powinno stać się podstawowym źródłem informacji o kandydatkach i kandydatach.

 „Samorządny Kostrzyn” - proponuję, zamiast propagandy wsparcie demokracji lokalnej
KOSTRZYN NAD ODRĄ

ilustracja: „Samorządny Kostrzyn” - lipiec 2018 roku. Rok 2024 - czy basen zostanie otwarty
przed wyborami? Na pewno nie będzie wyglądał jak ten z 2018 roku.
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200 mln zł wróci do naszego regionu!

Od lewej: prezes Lubuskiego Funduszu Rozwoju dr Tymon Ostrouch, Marszałek 
Województwa Lubuskiego Marcin Jabłoński oraz dyrektor Departamentu Rozwoju 
Gospodarczego urzędu marszałkowskiego dr Jarosław Flakowski.

Akt notarialny tworzący Lubuski Fundusz Rozwoju podpisany! Spółka                
zaczyna swoją działalność, która ma sprawić, że do województwa                                                                                                                         
lubuskiego wróci 200 mln zł.

Spółka docelowo będzie zarządzać pieniędzmi 
z  tzw. instrumentów zwrotnych. Co to oznacza? 
W Regionalnym Programie Operacyjnym -                                                                                                                                            
- Lubuskie 2020 część projektów została zrealizo-
wana dzięki preferencyjnym pożyczkom.

Wraz z końcem ubiegłego roku Lubuskie z sukce-
sem zakończyło i rozliczyło program operacyjny, 
wykorzystując każde euro z przyznanych nam na 
tę perspektywę ponad 900 mln. Środki udzielone                                                                      
w ramach pożyczek, czyli tzw. instrumentów 
zwrotnych, wracają teraz do regionu i będą znów 
„pracowały” na rzecz jego rozwoju lubuskiego.

Lubuski Fundusz Rozwoju będzie dysponował 
właśnie tymi środkami pochodzącymi z instru-
mentów zwrotnych, czyli sukcesywnie oddawa-
nymi przez przedsiębiorców, którzy zrealizowali 
swoje programy - tłumaczy marszałek Marcin 
Jabłoński. - Powołanie spółki to przedsięwzięcie, 
nad którym mocno pracowaliśmy od dłuższego 
czasu. Jej powstanie konsultowaliśmy m.in. ze 
specjalizującą się w tej tematyce kancelarią praw-
ną, odbyliśmy dużo spotkań w gronie dyrektorów 
departamentu, sprawa była omawiana podczas    
sesji Sejmiku. Byliśmy zdeterminowani, bo cho-
dziło o budowę stabilnego i długoterminowego 
mechanizmu finansowania rozwoju regionu. Dziś 
nastąpił finał, czyli podpisanie aktu notarialnego. 

Pieniądze znów zasilą nasz region i dadzą nam 
kolejny impuls do rozwoju

Chodzi o 200 mln zł, które zasilą LFR z unij-
nych programów LRPO na lata 2007-2013 oraz                      
RPO-L2020. A już w tym roku do regionu może 
trafić ponad 60  mln zł. Jakie projekty będzie       
można zrealizować dzięki tym pieniądzom? 
Głównymi beneficjentami będą lubuscy przed-
siębiorcy a katalog działań jest otwarty!

Akt notarialny faktycznie powołujący spół-
kę           podpisał w środę 7 lutego 2024 r. marsza-
łek   Marcin Jabłoński. Towarzyszyli mu prezes                                                                                 
Lubuskiego Funduszu Rozwoju dr Tymon 
Ostrouch i dyrektor Departamentu Rozwo-
ju Gospodarczego Urzędu Marszałkowskiego 
dr Jarosław Flakowski.

Lubuskie jest 15. regionem w Polsce, które                   
powołało Fundusz. Funkcjonujące w naszym 
kraju Regionalne Fundusze Rozwoju zarządzają 
środkami z re-użycia w wysokości około 3,5 mld 
zł, w ramach środków perspektywy finansowej 
2007 – 2013. W najbliższych latach mogą liczyć 
(w wyniku powierzenia środków powracających 
z perspektywy finansowej 2014-2020) na około                                                                                       
9 mld zł i na kolejne 9 mld zł z perspektywy                   
finansowej 2021-2027.
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W słusznej sprawie jestem gotowy pójść na kompromis,
OKIEM RADNEGO

w każdej innej nie odpuszczam…
Redakcja: Okiem radnego… to cykl felietonów, które publikuje Pan
w naszym miesięczniku już od wielu lat. Jaki był, jest ich cel?
Andrzej Kail: Przede wszystkim dziękuję za możliwość współpracy z „Przekrojem Lokalnym”.  
Najważniejsze było, jest i będzie dla mnie zawsze informowanie naszych mieszkańców 
o tym co się dzieje w miejscach, w których jestem społecznie i zawodowo zaangażowany.                                                     
Jestem Radnym Rady Powiatu Gorzowskiego. Pewnie nie wszyscy tak do końca wie-
dzą, czym jest ten powiat i za co odpowiada. Służba zdrowia, komunikacja, budownic-
two, bezpieczeństwo, szkolnictwo branżowe i średnie oraz pomoc społeczna, szczególnie  
wobec osób niepełnosprawnych. To są dziedziny naszego życia, którymi zajmują się radni  
na poziomie powiatowym. O ochronie środowiska nie zapominając. Moje felietony                           
dotyczyły najważniejszych wydarzeń w życiu powiatu. Było też trochę o polityce…

Redakcja: Jak ocenia Pan tą kadencje politycznie?
Andrzej Kail: Była dziwna. Najtrudniejszy był okres pandemii, gdzie wszystkich nas                 
zamknięto w domach i nie pozwolono wyjść nawet do lasu. Pamiętam, że jako przewod-
niczący Rady Powiatu jako jeden z pierwszych w Polsce zwołałem sesję nadzwyczajną, na 
którą zaprosiłem wszystkich odpowiedzialnych za sprawy bezpieczeństwa mieszkańców 
w powiecie. Niestety nie wszyscy zaproszeni potraktowali tę inicjatywę poważnie a jak się 
później okazało, miałem rację. Wtedy  Powiat  zareagował na czas. Rozpoczęliśmy przy-
gotowania do czegoś, czego nikt wcześniej nie znał… Trochę wydarzyło się też w polity-
ce powiatowej. Od koalicji PO-PiS do koalicji wszystkich możliwych opcji przeciwko PiS.                      
Najwięcej problemów mieliśmy jednak z byłą już Starostą Gorzowskim, Magdaleną Pędzi-
wiatr. Zdaniem wielu bardziej doświadczonych ode mnie polityków, szybko zrozumiała, co 
to jest władza i jak można wykorzystać ją do własnych celów. Wielu radnych stanęło po jej 
stronie i do końca trudno było ją odwołać. Ja się z prowadzoną przez nią polityką i sposo-
bem zarządzania starostwem nie zgadzałem. 

Redakcja: Na jednym ze spotkań z radnymi rady Miasta Kostrzyn nad Odrą 
zarzucono Wam (radnym powiatowym), że nie byliście aktywni i chyba niewiele 
zrobiliście dla miasta? Odniesie się Pan do tych nomen omen zarzutów?
Andrzej Kail: Nie chcę się tłumaczyć z bezczynności, bezradności i nicnierobienia. Na 
szczęście nie wszyscy radni miejscy tak myślą. Nie zamierzam się z nikim spierać. Ja nie 
jestem tylko radnym. Jestem przede wszystkim mieszkańcem Kostrzyna nad Odrą. Radny 
reprezentuje swoją miejscowość swoich mieszkańców, swoją firmę w miejscu, do którego 
został wybrany. Jak mogę - to się jednak trochę pochwalę. To ja zainicjowałem pierwszą 
w ostatniej kadencji konferencję na temat budowy mostu granicznego na Odrze. Osobiście 
dotarłem do posła Bundestagu Hansa-Georga von der Marwitz, któremu bardzo zależa-
ło na dobrych stosunkach z naszym krajem i poprawie jakości infrastruktury technicznej                 
łączącej Polskę z Niemcami, szczególnie w tym miejscu. Konferencja została zrealizowana 
wspólnie z miastem. Listę gości ustalałem wspólnie z Krzysztofem Kielcem. Brałem również 
udział w pracach związanych z uzgodnieniami dotyczącymi budowy obwodnicy, upierałem 
się przy wyborze wersji najbardziej optymalnej (zielonej) i przekonywałem ludzi odpowie-
dzialnych za prowadzenie rozmów z ministerstwem infrastruktury i GDDKiA. Jeżeli chodzi 
o kontynuację budowy „drogi donikąd”, która zaraz będzie wytchnieniem dla mieszkańców 
Drzewic i Szumiłowa, bo pozwoli im łatwo i szybko przemieścić się do miasta, współuczest-
niczyłem we wszystkich pracach związanych z przygotowaniem kontynuacji jej budowy 
i znalezieniem dla niej finansowania. Mam również skromny udział w budowie basenu. 
Ostatnio pozyskane dla miasta potężne środki finansowe w kwocie niemalże 100.000.000 zł 
to nie sama zasługa radnych miejskich. O tych środkach dowiedzieli się od nas czyli  
od Strefy. Jestem radnym i korzystam ze swych uprawnień zawsze, kiedy jest to możliwe           
i  zgodne z prawem. Na miejscu moich kolegów radnych zastanowiłbym się, dlaczego                  
brakuje środków na sport młodzieżowy, dziecięcy i ten kwalifikowany. Niektórzy zarzu-
cają mi, że w sposób szczególny, w roku wyborczym działam na rzecz Celulozy Kostrzyn, 
UKS NUKLEON, UKS Jedynka, czy OLIMP Kostrzyn oraz wielu, wielu innych organizacji 
pozarządowych. Własną pracą i pracą moich współpracowników wypracowujemy zyski, 
którymi potrafimy się dzielić. Robimy to nie z wyborczego wyrachowania ale dlatego, że w 
innym przypadku tych stowarzyszeń by już tak po prostu nie było. Takie zarzuty sprawia-
ją przykrość nie tylko mi, ale przede wszystkim moim współpracownikom, którzy ciężko          
pracują, by wypracować pieniądze, którymi możemy się podzielić. Każdy, kto mnie zna wie, 
że może liczyć na moją pomoc w każdej sytuacji.
Chciałbym, żeby z wielomilionowego budżetu więcej środków trafiło do ludzi. Stowarzy-
szenia sportowe funkcjonują w dużej mierze dzięki sponsorom takim, jak Strefa i zakłady 
funkcjonujące na terenie Kostrzyńsko-Słubickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej, oczywi-
ście nie tylko. Podobnie jest z kulturą, gdzie Strefa Dobrej Muzyki gra z nami już 18 lat 
i stała się wydarzeniem znanym nie tylko w naszym mieście, ale i w całej Polsce. Szkoły, 
przedszkola i żłobki potrzebują wyposażenia sal lekcyjnych, pracowni czy pokojów nauczy-
cielskich. Kostrzyńskie firmy, ale i my nigdy nie odmawiamy. Dlaczego? ponieważ jesteśmy 
stąd i tu działamy. 
Nie mogłem o tym otwarcie mówić przez wiele lat, bo ten przywilej nie był mi wcześniej 
dany. Nie byłem członkiem partii rządzącej, a w mieście o nas, a może bardziej o mnie zapo-
minano. Jako zawodnik linii pomocy stałem zawsze z tyłu. W końcu wszystko, co robiłem, 
w czym współuczestniczyłem było i jest, tak czy inaczej dla miasta. Stawiane wobec mnie 
zarzuty małej aktywności lub nicnierobienia mnie nie przerażają, ale kiedy jednak słyszę, że ja 
nic nie zrobiłem, to tak trochę mnie w dołku dusi. Co ciekawe w tym wszystkim jednak to to, 
że ci, którzy skorzystali z dobrodziejstwa mojej pracy stawiają mi teraz tak absurdalne zarzuty. 
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Redakcja: To ważne osiągnięcia, ale jednak bardziej zawodowe niż powiatowe…
Andrzej Kail: Nie do końca się z tym zgadzam. Gdybym nie był radnym powiatowym 
nie wiedziałbym o wielu możliwościach, ani nie mógłbym reprezentować interesów mia-
sta w rozmowach z przedstawicielami władzy. Jakakolwiek by ona nie była. A ja potrafię 
się porozumieć, mimo trudnego charakteru. W poprzedniej kadencji wyremontowaliśmy 
w Kostrzynie ul. Narutowicza, jedna z lepiej zrobionych dróg. W tej kadencji zrobiona od 
podstaw została ul. Kardynała Wyszyńskiego. Nie do końca jest jednak tak, jak oczekiwa-
liby tego mieszkańcy. Brak parkingów przy ogródkach działkowych, wysokie krawężniki 
i wiele zmian koniecznych do wprowadzenia sygnalizowałem jeszcze przed rozpoczęciem 
robót. Ale cóż droga została chyba tylko wydłużona, a ludzie parkują na jezdni. Dobrze,            
że Miejskie Zakłady Komunalne wykonały z własnych środków oczekiwaną od kilkudzie-
sięciu lat kanalizację do Osiedla Warnik. Wiem, że oczywiście cały wkład własny na budowę 
drogi wyłożyło miasto. Było to drogie przedsięwzięcie. Ja tylko brałem udział w pozyskaniu 
środków pomocowych.
Wiele lat temu wspólnie ze Starostą Małgorzatą Domagałą rozwiązywaliśmy sprawę zadłu-
żenia kostrzyńskiego szpitala. Udało się. Trochę żałuję, że szpital jest prywatny, a powiatowy 
udział w nim to tylko 10%. 10% wpływu na decyzje, to jednak 100% odpowiedzialności. 
Odpowiedzialności za zdrowie i życie mieszkańców. Dobrze, że udało się pozyskać kolejny                                                                                                                                     
zespół ratownictwa medycznego. W tym też brałem udział. Wspólnie z Zygmuntem Men-
delskim i innymi radnymi byliśmy wszędzie tam, gdzie byliśmy niezbędni. Wydział komu-
nikacji, budownictwa, choćby w niepełnym zakresie, to też ogromne ułatwienia dla miesz-
kańców. To, że nie chodziłem na otwarcia i przecinanie wstęg nie znaczy, że mnie przy tym 
nie było. Nigdy nie było i nie będzie to dla mnie najważniejsze. Ważne jest, żeby zrobić i iść 
dalej. Ważne jest, żeby miasto się rozwijało, było przejezdne. Do tego trzeba oprócz zaan-
gażowania ludzi drugiego planu takich jak ja, jeszcze dobrej woli innych, którzy w lawinie 
wylewanych słów o nas zapominają. Ja chcę być tam, gdzie mogę działać i przyglądać się 
wszystkiemu z ostatniego rzędu. Ale gdy po raz setny ktoś ujmuje mojej pracy i zaanga-
żowaniu tracę cierpliwość i upominam się o to, co się nam wszystkim należy. W słusznej 
sprawie jestem gotowy pójść na kompromis, w każdej innej nie odpuszczam…

Redakcja: I co dalej?
Andrzej Kail: Jestem zwykłym radnym, ale potrafię się odnaleźć tam, gdzie inni się gu-
bią. Sądziłem, że moje comiesięczne felietony pozwolą innym dowiedzieć się, co ja właści-
wie takiego robię, zawodowo i społecznie. Zleży mi na tym, żeby mieszkańcy ocenili mnie 
po czynach, a nie na podstawie opinii kilku osób. Niektórzy traktują mnie bowiem dzisiaj 
jak kandydata na stanowisko Burmistrza Miasta Kostrzyna nad Odrą. Tym, którzy sadzą, 
że byłbym dobrym kandydatem z serca dziękuję, bo byłby to ogromny zaszczyt i ukorono-
wanie mojej społecznej działalności. Kiedyś o tym marzyłem. Kiedyś chciałem zmieniać 
świat. Dzisiaj z perspektywy czasu, z ogromnym bagażem doświadczenia uważam, że nie 
jest to zajęcie dla mnie. Uwielbiam pracę z ludźmi i dla ludzi. Potrafię pracować w zespole. 
Nie boję się odpowiedzialności. Nie uważam jednak, że mogę to robić tylko jako burmistrz. 
Spełniam się i zawodowo i społecznie. Jestem tam, gdzie jest moje miejsce. W taki sposób 
mogę dać od siebie maksymalnie najwięcej. I tak niech też pozostanie. Tych, którzy boją się, 
że wystartuję, pomieszam im szyki lub zechcę wprowadzać konieczne, aczkolwiek niewy-
godne zmiany zapewniam, że w momencie czytania tych słów listy kandydatów na burmi-
strza będą już zamknięte i Kaila na nich nie znajdziecie. Nie szukam kłótni ani konfliktów. 
Oczekuję sprawiedliwości i uczciwości. Dobre wyniki zawdzięcza się współpracy z innymi.  
To takie proste. Razem możemy po prostu więcej…

Redakcja:  Dziękuję bardzo za poświęcony czas.
Andrzej Kail: Współpraca z Wami to przyjemność.

Osiedle Warniki - wjazd od strony miasta w roku 2021 

Osiedle Warniki - wjazd od strony miasta w roku 2024 



OBWIESZCZENIE 
Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą z dnia 28 lutego 2024 roku

Na podstawie art. 16 § 1 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. – Kodeks wyborczy (Dz. U. z 2023 r. poz. 2408) Burmistrz Miasta w Kostrzynie nad Odrą przekazuje informację o numerach oraz 
granicach obwodów głosowania, wyznaczonych siedzibach obwodowych komisji wyborczych oraz możliwości głosowania korespondencyjnego i przez pełnomocnika w wyborach 
do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw oraz w wyborach wójtów, burmistrzów i prezydentów miast zarządzonych na dzień 7 kwietnia 2024 roku:

Numer 
okręgu 

wyborczego
Granice okręgu wyborczego Siedziba obwodowej komisji wyborczej

1
Stefana Czarnieckiego, Komisji Edukacji Narodowej, Nadbrzeżna, Osiedle Parkowe, 
Osiedle nad Wartą, Parkowa, Plac Wolności, Rzeczna, Wędkarska, Zaułek Wodny,  Żeglarska

                       Regionalne Centrum Edukacji Ponadgimnazjalnej-Zespół Szkół 
                       im. Marii Skłodowskiej-Curie, ul. Komisji Edukacji Narodowej 2, 
                       66-470 Kostrzyn nad Odrą
                       Lokal dostosowany do potrzeb wyborców niepełnosprawnych

2
Aleja Kasztanowa, Bastionowa, Berlińska, Bukowa, Chyżańska, Gimnazjalna, Gorzyńska, Graniczna, 
Handlowa, Jana z Kostrzyna, Mikołaja Kopernika, Królewska, Książęca, Mostowa, Osiedle 3 Maja, 
Plac Ratuszowy, Plac Zamkowy, Przyforteczna, Wł. Sikorskiego, Spichrzowa, Św. Klemensa, Strzelecka, 
Wodna, Kardynała Stefana Wyszyńskiego 1-7 i 9-41 nieparzyste, Zakole, Zaułek Kościelny

                       Szkoła Podstawowa Nr 4, ul. Henryka Sienkiewicza 6, 
                       66-470 Kostrzyn nad Odrą

                       Lokal dostosowany do potrzeb wyborców niepełnosprawnych

3
Dębowa, Jasna, Jaworowa, Jodłowa, Jana Karskiego, Klonowa, Łódzka, Na Skarpie, Osiedle Kolejowe, 
Osiedle Pod Lasem, Osiedle Warniki, Plac Grunwaldzki, Południowa, Księdza Franciszka Skałby, 
Świerkowa, Tarasowa, Widokowa, Wierzbowa, Witnicka, Wschodnia, Kardynała Stefana 
Wyszyńskiego 8-40B parzyste, Kardynała Stefana Wyszyńskiego od 43 do końca, Zaułek Klonowy

                       Szkoła Podstawowa Nr 4, ul. Henryka Sienkiewicza 6, 
                       66-470 Kostrzyn nad Odrą

                       Lokal dostosowany do potrzeb wyborców niepełnosprawnych

4
Generała Józefa Bema, Gorzowska od nr 72 do końca, Królowej Jadwigi, Generała Tadeusza Kutrzeby, 
Marzeń, Miła, Pogodna, Przyjazna, Radości, Saperska, Majora Henryka Sucharskiego, Szczęśliwa, 
Wojska Polskiego

                       Szkoła Podstawowa Nr 4, ul. Henryka Sienkiewicza 6, 
                       66-470 Kostrzyn nad Odrą

                       Lokal dostosowany do potrzeb wyborców niepełnosprawnych

5 Bolesława Chrobrego, Marii Konopnickiej, Adama Mickiewicza, Henryka Sienkiewicza, Targowa

                       Szkoła Podstawowa Nr 4, ul. Henryka Sienkiewicza 6, 
                       66-470 Kostrzyn nad Odrą

                       Lokal dostosowany do potrzeb wyborców niepełnosprawnych

6 Gorzowska od nr 1 do nr 70, Tadeusza Kościuszki, Krótka, Osiedle C Szkoła Podstawowa Nr 1, ul. Tadeusza Kościuszki 7, 66-470 Kostrzyn nad Odrą

7 Osiedle B, Osiedle Słowiańskie, Osiedlowa, Plac Wojska Polskiego Szkoła Podstawowa Nr 1, ul. Tadeusza Kościuszki 7, 66-470 Kostrzyn nad Odrą

8 Aleja Milenijna, Azaliowa, Działkowa, Indyjska, Jaśminowa, Młyńska, Ogrodowa, 
Osiedle Leśne, Północna, Pralników, Prosta, Różana, Sportowa, Tulipanowa

Kostrzyńskie Centrum Kultury - Klub Osiedlowy, ul. Osiedle Leśne 5, 
66-470 Kostrzyn nad Odrą

9 Dworcowa, Fabryczna, Jana Pawła II, Niepodległości, Plac im. Michała Kaczmarka, 
Osiedle Mieszka I od 37 do końca, Piastowska, Portowa, Solidarności, Sybiraków

Szkoła Podstawowa Nr 2, ul. Ludwika Banaszaka 1, 
66-470 Kostrzyn nad Odrą

10 Osiedle Mieszka I od nr 1 do nr 36
                 Biblioteka Miejska, ul. Dworcowa 7,  66-470 Kostrzyn nad Odrą

                  Lokal dostosowany do potrzeb wyborców niepełnosprawnych

11 Ludwika Banaszaka, Chemików, Drzewna, Jagiellońska, Orła Białego, Papierników Szkoła Podstawowa Nr 1, ul. Ludwika Banaszaka 1, 66-470 Kostrzyn nad Odrą

12 Akacjowa, Czereśniowa, Kwiatowa, Malinowa, Słoneczna, Spokojna,  Tadeusza Zawadzkiego, 
Turkusowa, Zielona, Złota Przedszkole Miejskie Nr 2, ul. Czereśniowa 1, 66-470 Kostrzyn nad Odrą

13
Asfaltowa, Belgijska, Energetyków, Główna, Stanisława Moniuszki, Morelowa, Eugeniusza Olczaka, 
Orzechowa, Owocowa, Promienna, Przemysłowa, Sadowa, Sosnowa, Szwedzka, Tysiąclecia, 
Wiśniowa, Włoska

Przedszkole Miejskie Nr 2, ul. Czereśniowa 1, 66-470 Kostrzyn nad Odrą

14 Fryderyka Chopina, Cisowa, Cmentarna, Drzewicka, Gabriela Narutowicza, Rzemieślnicza,
Szkolna, Środkowa, Zacisze

                 Szkoła Podstawowa Nr 3, ul. Mikołaja Reja 32a, 
                 66-470 Kostrzyn nad Odrą
                  Lokal dostosowany do potrzeb wyborców niepełnosprawnych

15

Boczna, Brylantowa, Brzoskwiniowa, Brzozowa, Bursztynowa, Cytrynowa,  Dereniowa, Diamentowa, 
Dzika, Familijna, Grzybowa, Jagodowa, Jeżynowa, Kostrzyńska, Kościelna, Lawendowa, Leśna, 
Lipowa, Łączna, Łąkowa, Namyślińska, Nowa, Odrzańska, Piaskowa, Polna, Poziomkowa,
Mikołaja Reja, Rubinowa, Szmaragdowa, Szumiłowska , Tartaczna, Topazowa, Topolowa, Ustronie, 
Waniliowa, Wąska, Wesoła, Wilcza, Willowa, Wiosenna, Wrzosowa, Żurawinowa

                 Szkoła Podstawowa Nr 3, ul. Mikołaja Reja 32a, 
                 66-470 Kostrzyn nad Odrą

                 Lokal dostosowany do potrzeb wyborców niepełnosprawnych

16 Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Nowy Szpital, ul. Gabriela Narutowicza 6, 
Kostrzyn nad Odrą

Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Nowy Szpital, 
ul. Gabriela Narutowicza 6, 66-470 Kostrzyn nad Odrą

17 Dom Pomocy Społecznej „Dom Seniora”, ul. Gabriela Narutowicza 4a, Kostrzyn nad Odrą Dom Pomocy Społecznej „Dom Seniora”, 
ul. Gabriela Narutowicza 4a, 66-470 Kostrzyn nad Odrą

Głosować korespondencyjnie mogą wyborcy:
1) którzy najpóźniej w dniu głosowania kończą 60 lat, lub
2) posiadający orzeczenie o znacznym lub umiarkowanym stopniu niepełnosprawności w rozumieniu ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób nie-

pełnosprawnych, w tym także wyborcy posiadający orzeczenie organu rentowego o:
a) całkowitej niezdolności do pracy, ustalone na podstawie art. 12 ust. 2, i niezdolności do samodzielnej egzystencji, ustalone na podstawie art. 13 ust. 5 ustawy z dnia 17 grudnia 1998 r. о emeryturach i 

rentach z Funduszu Ubezpieczeń Społecznych,
b) niezdolności do samodzielnej egzystencji, ustalone na podstawie art. 13 ust. 5 ustawy wymienionej w pkt 2 lit. a,
c) całkowitej niezdolności do pracy, ustalone na podstawie art. 12 ust. 2 ustawy wymienionej w pkt 2 lit. a,
d) o zaliczeniu do I grupy inwalidów,
e) o zaliczeniu do II grupy inwalidów,
a także osoby о stałej albo długotrwałej niezdolności do pracy w gospodarstwie rolnym, którym przysługuje zasiłek pielęgnacyjny, lub
3) podlegający w dniu głosowania obowiązkowej kwarantannie, izolacji lub izolacji w warunkach domowych.
Zamiar głosowania korespondencyjnego powinien zostać zgłoszony do Komisarza Wyborczego w Gorzowie Wielkopolskim najpóźniej do dnia 25 marca 2024 r., z wyjątkiem wyborcy podlegającego 
w dniu głosowania obowiązkowej kwarantannie, izolacji lub izolacji w warunkach domowych, który zamiar głosowania zgłasza do dnia 2 kwietnia 2024 r.
Głosować przez pełnomocnika mogą wyborcy, którzy najpóźniej w dniu głosowania ukończą 60 lat lub posiadający orzeczenie o znacznym lub umiarkowanym stopniu niepełnosprawności, w rozumieniu 
ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 r. o rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych, w tym także wyborcy posiadający orzeczenie organu rentowego o:
1) całkowitej niezdolności do pracy, ustalone na podstawie art. 12 ust. 2, i niezdolności do samodzielnej egzystencji, ustalone na podstawie art. 13 ust. 5 ustawy z dnia 17 grudnia 1998 r. о emeryturach i 
rentach z Funduszu Ubezpieczeń Społecznych,
2) niezdolności do samodzielnej egzystencji, ustalone na podstawie art. 13 ust. 5 ustawy wymienionej w pkt 1,
3) całkowitej niezdolności do pracy, ustalone na podstawie art. 12 ust. 2 ustawy wymienionej w pkt 1,
4) o zaliczeniu do I grupy inwalidów,
5) o zaliczeniu do II grupy inwalidów,
a także osoby о stałej albo długotrwałej niezdolności do pracy w gospodarstwie rolnym, którym przysługuje zasiłek pielęgnacyjny.
Wniosek o sporządzenie aktu pełnomocnictwa powinien zostać złożony do Burmistrza Miasta Kostrzyn nad Odrą najpóźniej do dnia 29 marca 2024 r.
Głosowanie w lokalach wyborczych odbywać się będzie w dniu 7 kwietnia 2024 r. od godz. 7:00 do godz. 21:00.

Burmistrz Miasta
Kostrzyn nad Odrą

/-/ Andrzej Kunt
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tel. 575 808 301
ul. Mickiewicza 22F, 66-470 Kostrzyn nad Odrą

www.sylwiamazurek.com

Podologia
◊ Malowanie paznokci hybryda (stopy)

Malowanie paznokci lakier ◊ 
Terapia brodawki◊ 
Pedicure kosmetyczny◊ 
Opracowanie pięt◊ 
Obcięcie i opracowanie paznokci u stóp◊ 
Rekonstrukcja paznokcia ◊ 
Opracowanie pękających piet/rozpadlin◊ 
Tamponada◊ 
Usunięcie wrastającego paznokcia◊ 
Oczyszczanie paznokci - zmiany chorobowe◊ 
Pedicure podologiczny / specjalistyczny ◊ 
Założenie klamry◊ 
Konsultacja podologiczna◊ 

Tylko RAZEM zmieniMY Kostrzyn na plus!
KKW KOSTRZYN PLUS

7 kwietnia 2023 roku w Kostrzynie nad Odrą, jak i w całej Polsce, odbywać się będą wybory samorządowe. W naszym mieście                         
wybierać będziemy burmistrza, radnych miejskich, przedstawicieli do Powiatu Gorzowskiego i Sejmiku Województwa. Poza partiami 
politycznymi czy znanymi z poprzednich wyborów komitetami wyborczym na scenie pojawił się nowy gracz. To komitet zrzeszający 
ludzi, którym na sercu leży dobro Miasta i jego Mieszkańców - Komitet Wyborczy Wyborców Kostrzyn Plus.
Ilu z nas mówi o problemach w mieście, które ciągle 
są nierozwiązane, mimo deklaracji kandydatów w ko-
lejnych wyborach samorządowych? Dlaczego radni 
uaktywniają się dopiero w okresie kampani wybor-
czej,  by tuż po niej zapomnieć o Mieszkańcach i ich 
potrzebach, czego wyrazem jest ilość bezpośrednich 
spotkań, dyżurów radnych czy wreszcie konsultacji 
społecznych. Dlaczego w tak bogatym mieście jakim 
jest Kostrzyn nad Odrą wciąż nie ma konsultacji ws. 
inwestycji, dlaczego nie ma budżetu obywatelskie-
go? Niemal codziennie narzekamy na komunikację                                                                                           
miejską, brak pedriatrii, ginekologii czy SOR w ko-
strzyńskim szpitalu,  narzekamy na jakość inwestycji 
i sposób zarządzania miastem. Wystarczy tylko wejść 
na FaceBook żeby zobaczyć, ile krytycznych opinii jest 
pisanych przez Mieszkańców. Oczywiście do czasu, 
kiedy moderator je usunie...

Czas kampani wyborczej to czas, kiedy możemy mieć 
realny wpływ na to, co się dzieje w mieście. Przecież 
to radni decydują m.in. o budżecie szkół, przedszkoli 
czy żłobka, o tym, jakie inwestycje będą realizowane 
czy wreszcie o wysokości różnych opłat i podatków. To 
radni pwoinni być Państwa głosem w sprawach mia-
sta, ale ile w ostatnim czasie mieliśmy w mieście kon-
sultacji społecznych, otwartych spotkań czy zwykłych, 
plenerowych, spontanicznych kontaktów radnych                                                  
z  Mieszkańcami? Proszę zadać sobie to pytanie, za-
nim znowu zdecydują się Państwo zostać w domu, nie 
uczestnicząc w wyborach... to też wybór...

Wybory Samorządowe to święto demokracji i czas,             
kiedy powinniśmy brać na siebie odpowiedzialność 
za losy miasta. Część z nas swoje zdanie wyrazi przy 
urnach, część zdecydowała się zabiegać o Państwa gło-
sy. Czy to czas, kiedy Kostrzyn nad Odrą wreszcie się 
obudzi z letargu i Mieszkańcy zdecydują o zmianach, 
które pozwolą naszemu miastu się rozwijać? Na scenie 
politycznej pojawiło się już wiele obietnic, pojawiło się 
wielu kandydatów, którzy o tym mówią. Nie uważamy, 
żeby był to przypadek. Mieszkańcy tych zmian ocze-
kują a Miasto go potrzebuje. W tym momencie warto 
zaprezentować KKW Kostrzyn Plus.

Komitet Wyborczy Wyborców Kostrzyn Plus to nie jest 
kolejny komitet, który zrzesza kandydatów bez realnego                                                                                                                   
pomysłu na przyszłość. To grupa bezpartyjnych, ale 
zdeterminowanych osób, aby przywrócić Kostrzyn 
Mieszkańcom. To fachowcy w swoich dziedzinach, 
gdzie każdy z nich reprezentuje swój sposób myślenia, 
a łączy ich troska o przyszłość Miasta oraz jego Miesz-
kańców. Poza troską o Kostrzyn uważamy, że naszym 
atutem jest niezależność, a nie ślepe posłuszeństwo            
liderowi - w naszym Komitecie każdy nim  jest i zdanie                                                                                                 
poszczególnych kandydatów jest dyskutowane w to-
nie tolerancji, zrozumienia i szacunku. Już niedługo                   
poznają Państwo nasz program, ale chcemy już dzisiaj 
zaprezentować naszych kandydatów do Rady Miasta 
Kostrzyn nad Odrą. Na stronie obok znajdują się okręgi                                                                                                            
wyborcze - łatwo sprawdzić, gdzie kandydat startuje 
i gdzie możemy na niego głosować.

Antoni ŻOŁNA - Okręg Wyborczy (OW) nr 1
w naszej grupie reprezentuje środowisko sportowe

Maria Jolanta TOMCZAK-SIWIEC - OW nr 3
jest przedstawicielką kostrzyńskich przedsiębiorców

Paweł BOROWSKI - OW nr 4
kolejny reprezentant kostrzyńskiego biznesu

Paweł TYRAŁA - OW nr 5
będzie dbał o szeroko pojęte kwestie bezpieczeństwa

Jerzy Mieczysław JABŁOŃSKI - OW nr 6
głos Seniorów w sprawach Miasta

Bartłomiej SUSKI - OW nr 7
współpraca z organizacjami pozarządowymi

Dawid KĘDZIERSKI - OW nr 9
22-letni głos kostrzyńskiej młodzieży i jej potrzeb

Marta Monika NIEDZIELSKA-SIADAK - OW nr 10
pomoc psychologiczna dla dzieci i młodzieży

Małgorzata WILMAN - OW nr 12
zadba o sprawy Wspólnot Mieszkaniowych

Robert ANDONOV - OW nr 14
dbałość o infrastukturę i inwestycje drogowe

Krystyna SROKOWSKA - OW nr 15
wieloletnia radna, której domeną jest oświata
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SPOTKANIE Z AGNIESZKĄ CHUDZIAK, STAROSTĄ POWIATU GORZOWSKIEGO
POWIAT GORZOWSKI

„TAK, TO JEST MOJA BAJKA”
Przejęła Pani stery w powiecie gorzowskim                                                              
na początku stycznia. Ostatnia prosta 
w  obecnej kadencji samorządowej. 
Czy warto?
Agnieszka Chudziak: Otrzymałam 
propozycję objęcia stanowiska starosty 
i ją przyjęłam. Lubię wyzwania. 
A czy warto? Zawsze warto! Jestem             
samorządowcem z krwi i kości. Jestem 
finansistą, umysłem ścisłym, strategiem. 
Dostrzegli to radni Rady Powiatu i dając 
mi taką propozycję i szansę wykazania 
się, nie sposób było Im odmówić. Jak 
widać - płynnie przeszłam z Kłodawy                
do Powiatu i realizuję wyznaczone     
przeze mnie cele.

Została Pani starostą w trudnym politycz-
nie czasie, jesteśmy wszak po wyborach 
parlamentarnych, tuż przed samorządo-
wymi. Nie ma Pani obaw, że nie zdąży się 
zająć tym, co dla powiatu ważne?
Stojąc przed radnymi nakreśliłam          
4 najważniejsze cele nad którymi się już 
pochyliłam. Rozmawiałam z włodarzami                                                                                                
o zimowym utrzymaniu dróg, jak rów-
nież w zakresie transportu publicznego. 
Mam od Nich „zielone światło” w tym 
względzie, za co bardzo dziękuję. Są to 
bardzo kluczowe kwestie. Co do inwe-
stycji i remontów dróg - napotkałam 
bardzo wiele trudności, z którymi co-
dziennie się mierzę. Ot, choćby drogi 
powiatowe na które otrzymano dofinan-
sowanie z Polskiego Ładu w 2023 roku, 
a które nie zostały wpisane do budżetu                                              
roku 2024! Chodzi tu m.in. o drogę 
Lubno-Stare Dzieduszyce, Lubno-Sta-
nowice, Czechów-Santok oraz Gorzów-
-Czechów. 
Co stoi na przeszkodzie, by Pani te inwe-
stycje wpisała do tegorocznego budżetu?
Mówimy o kwocie 2,8 mln zł, których 
powiat na ten moment nie ma. Wydano 
środki w wysokości 7 mln zł, by wybudo-
wać Centrum Wsparcia Rodziny w Mo-
ścicach i tym samym pozbawiono powiat 
własnych środków na inwestycje czy re-
monty. Co więcej - jednostka stoi pusta, 
bo nie ma na nią finansowania! Szukamy 
różnych rozwiązań, ale przeznaczenie 
i  finansowanie tej jednostki powinno 
być znane przed podjęciem decyzji o 
jej budowie. Kompletnie nie rozumiem 
i zadaję sobie pytanie - jak można było 
wydać środki budżetowe na inwestycję, 
która generuje tylko koszty? Nie jeste-
śmy przecież bogatym powiatem. 
Zatem wspomniane inwestycje drogowe 
nie będą realizowane przez Powiat?
Będą. Pracuję nad tym od początku 
stycznia. Uruchomiłam wszelkie moje 
kontakty, by wznowić rozmowy z BOŚ 
Bankiem w Warszawie, w którym powiat 
posiada zadłużenie (obligacje). I  udało 
się. Z dyrektorami tegoż banku usiedli-
śmy do stołu i na najbliższej sesji Radni 

podejmą uchwałę w sprawie restruktu-
ryzacji zadłużenia oraz uchwałę w spra-
wie wpisania inwestycji (wymienionych 
w pytaniu) do budżetu. Poprosiłam 
wójta Gminy Lubiszyn - A. Terleckiego, 
wójta Gminy Santok - P. Pisarka oraz 
burmistrza Witnicy - D. Jaworskiego                                                                                      
o pomoc finansową gwarantującą po-
krycie wkładu własnego inwestycji. 
Otrzymałam zgodę. Bardzo dziękuję 
włodarzom poszczególnych gmin za 
wyrozumiałość i wsparcie finansowe 
dróg powiatowych. Przypomnę, że nie 
są to zadania gmin, jednakże żal byłoby 
stracić 17,5 mln zł z dofinansowań!
 
Czyli dialog i współpraca jest opłacalna?
Jak najbardziej. Dodam do tych atutów 
- szczerość. Siadając co rozmów czy to 
z bankiem, czy to z wójtami, ale również 
z radnymi powiatowymi - wyłożyłam 
tzw. „kawę na ławę”. Nie mamiłam, nie 
udawałam, tylko przedstawiłam same 
konkrety i prawdę. To zawsze działa 

i zadziałało i teraz. Zrozumienie drugiej 
strony i chęć naprawy tej sytuacji spo-
wodowało, że działamy, by polepszyć 
komfort użytkowników dróg. 

A co z drogą w Ściechowie?
Powiem tak, wieloletnich zaniedbań 
nie da się naprawić w kilka tygodni. Od 
8  stycznia br. jestem starostą powiatu 
gorzowskiego, a codziennie wychodzą 
nowe problemy. Remont drogi w Ście-
chowie ponoć był przyobiecany przez 
p. Pędziwiatr do realizacji w 2024 r. Nie-
stety tak jak inwestycje z dofinansowa-
niami nie został wpisany do budżetu. Nie-
mniej jednak - działamy, rozmawiamy,                                                                                                       
ustalamy, próbujemy okiełznać problemy                                                                                           
drogowe. I tak też jest z drogą w Ście-
chowie. Jestem po spotkaniu z sołtysem 
Andrzejewskim, Wójtem Terleckim, 
po rozmowach z projektantem dróg, za 
chwilę spotykam się z przedstawicielem 
tartaku i głęboko wierzę, że mimo na-
prawdę bardzo trudnej sytuacji finan-

sowej powiatu - naprawimy tę drogę. 
Może nie w taki sposób jakby sobie tego 
życzyli mieszkańcy, ale nie pozostawimy 
Państwa samym sobie. Szkoda, że do tej 
pory nikt w powiecie nie zrobił projek-
tów budowy dróg, bo mogliśmy wystą-
pić do Ministerstwa do 31.01 o środki 
na remonty dróg powiatowych. Niestety 
bezwzględnym wymogiem było posia-
danie projektów budowlanych, których 
nie ma! Żadnego… 

Czego życzyć nowej Pani Staroście?
Przede wszystkim dobrych ludzi wo-
kół. Mam wspaniałą rodzinę i świet-
nych współpracowników. Umiejętność 
współpracy to mój duży atut. Bycie 
starostą to nie jest działanie w pojedyn-
kę. Powołuje mnie Rada Powiatu, by 
realizować nadane ustawowo zadania 
i  mimo różnic światopoglądowych - 
rozmawiamy, współpracujemy i idziemy 
do przodu. Razem możemy więcej…

Twoja rek lama na naszych łamach

Adam.Piotrowski2@gmail.com  tel. 511 225 133  www.przekrojlokalny.pl

ZAREKLAMUJ SIĘ U NAS
- w największym bezpłatnym miesięczniku w regionie.

dotrze do 
tysięcy po-
tencjalnych 
klientów.
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·  koszenie trawników, dużych powierzchni 
   płaskich (również farmy fotowoltaiczne), 
   boisk sportowych
  wykaszanie zboczy, rowów, nieużytków·
  wertykulacja i aeracja trawników·
  cięcie żywopłotów·
  zrąbkowanie gałęzi·
  sprzątanie terenów wspólnot i spółdzielni ·

   mieszkaniowych

·  sprzątanie biur i obiektów przemysłowych
·  sprzątanie klatek schodowych
·  opieka nad grobami
·  czyszczenie i konserwacja kostki brukowej
·  mycie okien i elewacji wodą 
    demineralizowaną
·  odkurzanie hal przemysłowych 
    na wysokości
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         Nabór wniosków o udzielanie dotacji celowej 
         z budżetu Gminy Miasto Kostrzyn nad Odrą 
         na zadania związane z usuwaniem 
         wyrobów zawierających azbest

Burmistrz Miasta Kostrzyn nad Odrą informuje, że od dnia 26 lutego 2024 r.                        
do dnia 29 marca 2024 r. będą przyjmowane wnioski o udzielenie dotacji                                                                                                                                          
celowej na realizację zadania związanego z usuwaniem wyborów zawiera-
jących azbest z nieruchomości znajdujących się na terenie miasta Kostrzyn 
nad Odrą.
Z tej formy dofinansowania mogą skorzystać osoby fizyczne - właściciele 
nieruchomości znajdujących się na terenie miasta Kostrzyn nad Odrą.
Warunkiem koniecznym ubiegania się o pomoc w zakresie demontażu, trans-
portu i usuwania wyrobów zawierających azbest jest złożenie w Urzędzie 
Miasta Kostrzyn nad Odrą informacji o wyrobach zawierających azbest.
Wnioski rozpatrywane będą zgodnie z kolejnością złożenia w Urzędzie 
Miasta. Przez datę złożenia wniosku rozumie się datę wpływu kompletnego 
wniosku do Biura Obsługi Interesanta Urzędu Miejskiego w Kostrzynie nad 
Odrą. Wnioski niekompletne będą podlegać odrzuceniu.
Przyznanie dotacji odbywa się do wysokości środków finansowych prze-
znaczonych na ten cel w uchwale budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą 
na dany rok.
Druki wniosków dostępne są:
• w Biurze Obsługi Interesanta Urzędu Miasta Kostrzyn nad Odrą 

ul. Graniczna 2
• na stronie internetowej www.kostrzyn.pl w zakładce Środowisko/Azbest.

Burmistrz Miasta Kostrzyn nad Odrą informuje, że od dnia 1 marca 2024 r. do 
dnia 15 marca 2024 r. w ramach II naboru będą przyjmowane wnioski o przy-
znanie dofinansowania do trwałej wymiany starych kotłów lub palenisk węglo-
wych (będących jedynym źródłem ciepła) na m.in. gazowe, olejowe, elektryczne 
w nieruchomościach położonych w granicach miasta Kostrzyn nad Odrą.
Dotacja celowa może być udzielona osobom posiadającym tytuł prawny do wła-
dania taką nieruchomością.
Dofinansowanie pokrywa do 50% kosztów kwalifikowanych inwestycji, jednak-
że nie więcej niż 3.000,00 zł (brutto) w lokalach w budynku wielorodzinnym 
i nie więcej niż 5.000,00 zł. (brutto) w budynkach jednorodzinnych. W przy-
padku budynku wielorodzinnego podłączanego w całości do sieci ciepłowniczej, 
wysokość dofinansowania nie może przekroczyć 30% kosztów inwestycji.
Wnioski rozpatrywane będą zgodnie z kolejnością złożenia w Urzędzie Miasta.
Przez datę złożenia wniosku rozumie się datę wpływu kompletnego wniosku do 
Biura Obsługi Interesanta  Urzędu Miejskiego w Kostrzynie nad Odrą.
Wnioski niekompletne będą podlegać odrzuceniu.
Przyznanie dotacji odbywa się do wysokości środków finansowych przeznaczo-
nych na ten cel w uchwale budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na dany rok.
Druki wniosków dostępne są:
• w Biurze Obsługi Interesanta Urzędu Miasta Kostrzyn nad Odrą ul. Graniczna 2 
• na stronie internetowej www.kostrzyn.pl w zakładce Środowisko/Plan                  

gospodarki niskoemisyjnej.

II nabór wniosków o udzielanie dotacji celowej
z budżetu Gminy Miasto Kostrzyn nad Odrą 
na zadania służące poprawie jakości powietrza 
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TYLKO DUŻE ROZMIARY

TYLKO  ODZIEŻNOWA

RYNEK MIEJSKI (UL. MICKIEWICZA) - BYŁA PIEKARNIA MIKA
poniedziałek-piątek w godz. 8:00-16:00, sobota 7:00-13:00

TYLKO  ROZMIARYDUŻE

w ofercie: bluzki - bluzy - kurtki - dresy

spodnie - spódnice - sukienki - inne

oferujemy również: kosmetyki AVON

ręcznie robione torebki z naturalnej skóry 
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